
 
 

 
 
 
Verslag van de vergadering van de Participatieraad Woerden d.d. 15 februari 2024 in het  
gemeentehuis te Woerden 
 
Aanwezig:  Hans Konings voorzitter, Adriaan Wirtz secretaris, Ellis Elting, Lyda Groot, Rina Mulder, 

Jolanda v.d. Spiegel, Simone van der Sluijs, Yvonne den Ouden, Mirjam Vergeer 
(notulen) 

Gasten:  Suzanne v.d. Gein beleidsadviseur, Martine Sonneveld directeur SD en Bedrijfsvoering 
(agendapunt 2), Jose van Heiningen, David Vandezande beleidsadviseur (agendapunt 
3), Rob Berentsen interim- manager 

Afwezig m.k.: Ed van Hell 
  
1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering met een woord van welkom, speciaal aan de gasten  
en aan het nieuwe lid. 
 
2 In gesprek met de directeur Sociaal Domein / Informatie vanuit de gemeente 
De leden stellen zich voor.  Martine Sonneveld is sinds januari directeur SD en Bedrijfsvoering. Ze 
heeft een juridische achtergrond, maar is al langer actief bij gemeentes. Rob Berentsen is sinds half 
januari interim-manager, wegens vertrek van verschillende leidinggevenden in het SD.  
Op vragen vanuit de Participatieraad wordt verteld dat de eerste indruk is dat de ambtenaren een 
grote betrokkenheid voelen bij de inwoners, maar dat de professionaliteit nog wel wat beter kan.  Om 
het capaciteitsprobleem bij de gemeente te ondervangen moet er geprioriteerd en getemporiseerd 
worden. De jaarplanning van de gemeente moet hieraan worden aangepast. De partners zijn al wel 
volop aan de slag. Er zijn bezoeken gepland om te zien hoe het er in de praktijk aan toe gaat. 
Wederzijds wordt uitgesproken dat de verwachting is dat er open lijnen zijn. Er wordt aangedrongen 
op spoedig verschijnen van de jaarplanning, opdat de Participatieraad zich kan voorbereiden op de 
adviesvragen. Martine en Rob willen in het najaar nog een keer langs komen om hun ervaringen dan 
te delen. 
Suzanne vertelt dat er geen nieuwe ontwikkelingen zijn t.o.v. januari. Arthur Rutgrink neemt haar 
taken waar. Iedereen wenst haar veel succes en plezier de komende maanden.  
 
3 Inkoop  
Jose van Heiningen en David Vandezande zijn aanwezig. Zij praten ons bij over de evaluatie inkoop  
aan de hand van een presentatie (zie bijlage). De evaluatie betreft de samenwerking van 4  
gemeentes over de periode vanaf 2015. Er was toen gekozen voor de Open Housemethode. Dat  
houdt in dat elke organisatie die voldoet aan bepaalde criteria zich kan inschrijven. Voor onze regio  
gaat het om ongeveer 150 aanbieders. Tarieven zijn door de 4 gemeentes bepaald.  De  
kwaliteitscontrole gebeurt door het opvangen van signalen van casemanagers. Zij kunnen  
eventueel besluiten bepaalde organisaties niet meer in te schakelen.  
Bij jeugd kijken ook ervaringsdeskundigen mee naar het beleid en er wordt zo nodig  
traumabehandeling gegeven aan jeugdigen.  



Het rijk heeft bepaald dat er samengewerkt moet worden met andere gemeenten in  
jeugdzorgregio,s. Er wordt verwacht dat de huidige regio te klein (niet robuust genoeg) is. Er is een  
regionale verkenner aangesteld, die moet bepalen hoe de samenwerking vorm moet krijgen. De  
verkenner moet in juli klaar zijn.  
Hoog specialistische hulp wordt landelijk ingekocht. Lokale teams gaan juist weer zelf lichte hulp  
verlenen.  
Op de vraag of en wanneer de Participatieraad advies kan uitbrengen voordat het besluit valt hoe in  
2025 verder te gaan, wordt geantwoord dat dit intern besproken zal worden. Dit onderwerp maakt 
ook deel uit van de MAG. 
 
4 Begroting kernteams 
Het voorstel zoals verwoord in de bijlage wordt akkoord bevonden. 
 
5 Communicatie Participatieraad: de website 
Er is van 5 leden foto’s en een persoonlijk stukje ontvangen.  
Er wordt afgesproken bij het eerstvolgend advies een korte samenvatting in begrijpelijk Nederlands te  
maken. Dit kan op de website geplaatst worden. Er wordt niet gekozen voor e-mailadressen per  
kerngroep.  M.n. omdat thema’s vaak in elkaar overlopen en dit juist verwarrend kan werken. Het DB  
denkt dat het goed is om naar organisaties toe te gaan om meer signalen op te vangen.  
 
6 Lopende adviesaanvragen 
In de pijplijn zitten: evaluatie nieuwe Wet inburgering, Groene Hart Pas, Hervormingsagenda jeugd, 
rapport regionale verkenner inkoop zorg, zorgverzekering via Ferm Werk (voor mensen met laag 
inkomen). 
 
7 Voortgang vanuit Kernteams 

- Kernteam Zorg 
Er is meegedaan aan de mantelzorgtraining van Hart voor Woerden. Er wordt opgemerkt dat 
mantelzorgers het gevoel hebben er alleen voor staan. Zij kunnen nergens hulp vragen, er is geen 
contactpunt.  Er is in 2024 wel subsidie om workshops / een theatervoorstelling te organiseren.  
Leden van deze kerngroep bezoeken om beurten ODO en NIO. 
 

- Kernteam Jeugd 
Op 27 februari is een bijeenkomst over/voor jonge mantelzorgers. Daar gaan de kernteamleden heen. 
Ook om te netwerken.  
Het team volgt de plannen betreffende de jongerenraad, maar er zit nog steeds weinig schot in. Ze 
proberen wel wat zetjes in de goede richting te geven. Ze vinden het moeilijk om precies te weten 
met wie ze over welk onderwerp contact bij de gemeente moeten hebben. Rob Berents zal een keer 
een presentatie over de speerpunten jeugd (op beleidsniveau) laten geven. 
 

- Kernteam Werk & Inkomen 
De hele kerngroep is bij elkaar geweest om te bespreken hoe de onderlinge samenwerking vorm kan 
krijgen. Binnenkort is er een afspraak met Ferm Werk en met het Vluchtelingensteunpunt. Met 
Kwadraad is een afspraak geweest. Er was op 15 februari een presentatie over de Groene Hart Pas. 
Daar waren ook cliënten van Ferm Werk en dat gaf een goede impressie van hoe deze mensen 
omgaan met hun problematiek. Verwacht wordt in april/mei advies te geven over de Groene Hart 
Pas. 
 
8 Ingekomen stukken en uitnodigingen a.d.h.v. actueel overzicht 
Vacature Cliëntenraad en uitnodiging Wonen en Zorg worden nog toegevoegd.  
 
9 Verslag vergadering 18 januari 2024 



Dit wordt vastgesteld. 
 
10 Actielijst Participatieraad stand van zaken maand november 2023  
Er worden enkele data gewijzigd en namen toegevoegd. 
 
11 Rondvraag en sluiting 
Rob Berentsen zegt dat hij het mooi vindt hoe de leden van de Participatieraad de gemeente ingaan 
om kennis op te doen en ervaringen van burgers te horen. Hij krijgt het advies mee om concreet met 
de MAG aan de slag te gaan. 
Een van de leden heeft de introductiecursus voor leden van adviesraden van de koepel gevolgd en 
was daar heel enthousiast over. 
De vergadering wordt rond 22.15 uur gesloten. 
 
 
 
 
 


